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Interpelacia

w imieniu mieszka6c6w wloclawka, zwracam sie z projbE o przeanalizowanie moiliwoSci

przebudowy parkingu oraz zorganizowania dodatkowych miejsc postojowych pomiqdzy blokami przy

ul. Wienieckiej, Budowlanych iChemikdw. Rosnqca ilo6i samochod6w w naszym mie6cie oraz duia

iloii os6b zamieszkujqcych budynki wielorodzinne w tym obszarze sprawiaja, ie problem braku

miejsc postojowych caty czas rodnie.
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